
1/4 
 

ACTA REUNIÓ ASSEMBLEA AFI ESCOLA 

BELLATERRA MAIG 2024 

Data: 23/05/2024     

Hora: 19:00h 

Lloc: Biblioescoleta 

Assistents: 20 mares/pares, que es van incorporant al llarg 

de la reunió.  

 

 

Ordre del dia: 

1. Gimnàs 

2. Balanç curs 23/24 

3. Nova oferta extraescolars 

4. Casal d’estiu 2024 

5. Menjador 

6. Crida a comissions 

7. Votacions 

8. Prec i preguntes 

 

Pèrdua gimnàs 

Anna Garcia explica que es va fer un projecte per construir un gimnàs que es va dissenyar amb 

l’acord de l’escola (projecte 1,5 M€). El projecte de moment està aturat, perquè només prioritzen 

noves escoles (o grups nous) o obres d’urgència. El nostre projecte, doncs, no es considera 

prioritari. La UAB comunica a l’escola que s’acaba la concessió del gimnàs aquest any i per això 

es va organitzar l’acte reinvidicatiu davant de Serveis Territorials. Arran d’això es va poder fer 

una reunió amb la directora de Serveis Territorials i es va demanar que es pogués tirar endavant 

el projecte. Per ara s’ha acordat que el material es pugui guardar en nous espais 

d’emmagatzematge. S’han compromès i han començat a buscar solucions per aquest espai 

d’emmagatzematge, que és un magatzem d’obra: un magatzem al costat de la porta d’accés a la 

universitat (on es guardaria el material de primària) i el segon al costat del parvulari, on guarden 

les bicicletes, i on es guardarà el material d’infantil. Mentrestant es farà la psicomotricitat a la 

Sala Cela. En aquest sentit, l’escola està contenta perquè tindran espais d’emmagatzematge que 

fins ara no en tenen i és una obra menor. Ara han de fer licitació però el projecte està en marxa.  

També han demanat que Educació posi mitja mestra més per poder fer la psicomotricitat a la 

Sala Cela perquè és més petita i hi ha les columnes. Van dir que ho mirarien però encara no s’ha 

notificat res i haurem d’estar atents i més tenint en compte els canvis que hi poden haver arran 

de les eleccions. Addicionalment, també es busca de veure com fer la mudança de forma més 

fàcil i per evitar moure el material d’un lloc a l’altre. També s’ha demanat que es pugui fer servir 

els espais de gimnàs d’educació de la UAB, que és molt interessant i és un espai molt ben equipat, 

cosa que parlaran la setmana vinent en una reunió que tenen amb l’administradora de centre i 

el deganat de la facultat d’educació.  
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Acordem com a AFI fer una instància per demanar un seguiment del projecte del gimnàs i 

demanar sobretot la persona extra per donar el suport.  

Es comenta que com quedarà l’espai de les grades que comuniquin al gimnàs i l’Anna Garcia 

comenta que ho preguntaran a la reunió de la setmana vinent. També es comenta que es pot fer 

un escrit a la síndica de greuges explicant el tema.  

També es comenta el tema de l’amiant que està confinat i que hi ha algunes plaques que estan 

exposades. L’Anna Garcia demana que fem pressió per demanar-ho perquè ho arreglin, ja que 

és cosa de l’ajuntament i fins i tot el departament ho ha demanat. Sobretot s’ha de demanar que 

hi hagi el manteniment necessari per assegurar que estigui ben confinat.  

I pel que fa a les obres dels tancaments, estan a punt d’acabar a finals de curs. Falten vidrieres i 

tendals i graons per facilitar l’accés a les terrassetes. També han demanat tendals per les classes 

que donen al pati bosc i la cap d’obra ho està intentant i s’han demanat pressupostos perquè no 

està inclòs en el projecte. Es veurà si es pot assumir per part del departament, ajuntament, AFI i 

escola. L’obra acabarà amb les portes exteriors i la instal·lació de panells digitals a les classes. A 

infantil s’ha demanat que no n’hi hagi però sí que n’hi haurà una de mòbil per fer coses 

concretes. Per a l’escola no és una prioritat i no s’hi donarà un ús no central a primària. La 

Comissió TIC pot ajudar a veure com s’instal·la aquesta dotació i per fer-los servir com a 

projectors. Hem de plantejar quin ús se’n fa com a eina, què ens pot aportar i com s’ha d’utilitzar. 

També es comenta que disposem dels ventiladors de cara l’estiu.  

 

Balanç curs 23/24 

Sheila explica les diferents activitats que s’han organitzat o participat aquest curs des de l’AFI de 

l’Escola Bellaterra: 

o Biblioescoleta: 

▪ Lots de llibres 

▪ Club de lectura per a alumnes de 4t com a prova pilot (s’ha de buscar 

opcions per poder finançar aquesta activitat en un futur). Es comenta 

algun problema que hi va haver en el moment de poder apuntar els 

nens. Sortosament al final tothom que s’hi va apuntar hi va poder anar 

i no es va haver de fer sorteig.  

▪ Espectacle de teatre, titelles i dansa dins horari lectiu per tots els 

alumnes (I3 a 6è) subvencionat per l’Ajuntament de Cerdanyola 

o Menjador: 

▪ Èxit de la fruita a la jornada bricolatge 

▪ Xerrada sobre menjar saludable (que també es penjarà la xerrada) 

▪ Subvenció vetlladora de menjador 

▪ Programa de la Generalitat per promoure el consum de fruites i 

hortalisses a les escoles (1 cop al mes per tota l’escola), però el termini 

per al curs 24-25 ha acabat. És un tràmit en línia que ha de fer l'escola i 

es demanarà pel curs vinent. S’haurà de demanar la implicació de les 

famílies per venir a tallar fruita quan toqui.  

o Escola de famílies 

▪ 4 xerrades organitzades aquest curs 
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• 29 febrer 2024: Soc al teu costat: eines per detectar quan es pot 

necessitar ajuda professional o especialitzada. On line 

• 7 de març 2024: Qui és el teu fill o la teva filla en el món digital. 

Acompanyant la construcció d'una identitat digital saludable. 

On line 

• 19 març 2024: Coeducació a l'Escoleta, Lidia Arroyo i Maribel 

Cárdenas, Presencial 

• 29 abril 2024: Acompanyament de la sexualitat infantit: etapes, 

exploració, límitis, ASI, hipersexualització.  On line. 

 

o Coeducació: 

▪ Un carnaval lliure d’esteorotips 

▪ Vestim de lila pel 8M 

▪ Xerrada de la Lídia i la Bel per a les famílies 

▪ S’ha demanat una subvenció d’un projecte de coeducació en 

col·laboració amb altres comissions 

▪ Abans que acabi el curs: futbol femení i cercle de famílies 

 

o Entorn: 

▪ Grup d’intercanvi amb 124 usuaris 

▪ Plats i gots per festes – 9 reserves aquest curs 

▪ Taula de mobilitat:  

• Pacificació entorn 

• Pla mobilitat UAB 2018-2024 

▪ Temes a través PAC 

 

o Comunicació: 

▪ Difusió a través de Whatsapp 

▪ Pàgina web el menú mensual 

▪ Tema imatge i disseny de logos de totes les comissions 

 

2. Casal estiu 

 

o 2 setmanes, poques inscripcions per ara, amb English Scool.  

 

3. Nova proposta extraescolars 

o Esgrima s’ha eliminat 

o Es manté l’oferta del curs passat.  

o S’està valorant oferir una activitat de ioga per pares i mares.  

o Amb biblioteca estan mirant poder oferir el club de lectura com a proposta 

d’extraescolars a la tarda per als últims cursos (1 dia al mes).  

o Consell escolar serà la setmana vinent i s’aprovarà la proposta extraescolars i 

llavors s’iniciarà les inscripcions.  
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4. Ens falten mans 

 

o Demanem ajuda a comissió d’infrastructures, solidaritat, extraescolars i 

diversitat d’aprenentatge.  

 

5. Renovació junta AFI i votacions 

 

o Una única candidatura presentada: 

▪ Presidència: Aina Andreu Hayles 

▪ Secretaria: Maria Carles Bové 

▪ Tresoreria: Ana maria Martinez Rodríguez 

▪ Vocal: Estel Felez Carrobé 

▪ Vocal: Israel Valcarce Gómez 

 

o Votacions: 20 vots a favor. 

 

6. Precs i preguntes  

 

o Es pregunta pels xecs d’educació i l’escola diu de destinar-ho al material d’inici 

de curs i que sigui a càrrec de les famílies.  

o Es comenta el tema de les protecció d’imatges i el pla digital de l’escola.  

 

Es finalitza la reunió a les 20:40h.  

 


